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Commissie Bestuur   
Datum commissievergadering 27-11-2023 
 
 
 
Onderwerp:  Voordracht Wijziging subsidieverordening fractiebijdragen  
 
 

Advies commissie Bestuur: 

De Voordracht Verordening Wijziging subsidieverordening fractiebijdragen als hamerstuk door te geleiden 
naar PS van 11 december 2023. 
 

Uittreksel van het concept-verslag Bestuur 27 november 2023: 

4.b Voordracht Wijziging subsidieverordening fractiebijdragen 
De Subsidieverordening fractiebijdragen Noord-Holland 2015 is toe aan actualisatie. Enerzijds om te voldoen 
aan de ontstane praktijk, anderzijds om enkele bedragen te actualiseren en indexeren.  
Behandelvoorstel: PS adviseren over de Voordracht inzake de actualisatie van de subsidieverordening 
fractiebijdragen. 
 
Eerste termijn commissie 
De heer De Jong (50PLUS) vraagt of de woordvoerder van BBB nogmaals de beweegredenen voor het schrappen 
van het woord ‘enige’ in artikel 4a van deze verordening wil delen met de commissie.  
 
De heer De Vries (VVD) vraagt of de indieningstermijn voor het vaststellen van de fractiebijdrage met een maand 
vervroegd wordt.  
 
De heer Heijnen (CDA) is accoord met de voorgestelde wijzigingen en herhaalt dat de factuur van de accountant 
erg laat in het boekjaar wordt ontvangen.  
 
Statenlid Hollebeek (PvdD) vraagt waarom er een verschil is tussen de maximale indexering per fractie en de 
maximale indexering per fractielid. Het statenlid vindt dat deze indexeringen min of meer gelijk moeten zijn en 
vraagt of deze berekeningswijze niet in het voordeel van grotere fracties uitpakt.   
 
De voorzitter nodigt de heer Valk (BBB) uit om een reactie te geven op de vraag van de heer De Jong  
(50PLUS). 
 
De heer Valk (BBB) zegt dat de BBB ervoor kiest om al het fractiegeld van de provincie op één rekening te storten 
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en daarvan alle rekeningen te betalen. Om deze praktijk te formaliseren, moest het genoemde woord geschrapt 
worden.   
 
De heer Kes (SP) vraagt wat de situatie bij de BBB zo anders maakt dan die bij alle andere partijen.  
 
De heer Valk (BBB) zegt dat BBB ervoor heeft gekozen om alle fractiegelden uit alle twaalf provincies bij één 
stichting onder te brengen. Hierdoor ontstaat er synergie ‘waardoor het goedkoper wordt’. 
 
De heer Heijnen (CDA) wil weten hoe het bedrag dat overblijft en aan te einde van het jaar teruggestort moet 
worden naar de provincie, berekend wordt door de BBB. 
 
De heer Valk (BBB) antwoordt dat er per provincie wordt bijgehouden wat er uitgegeven wordt. De administratie 
wordt gedaan door één i.p.v. twaalf medewerkers.  
 
De heer Klein (ChristenUnie) vraagt of er nu sprake is van het legaliseren van een bestaand gebruik of dat er een 
nieuwe regeling voor komend jaar wordt ingevoerd.  

De heer Valk (BBB) antwoordt dat bij de provincie gevraagd is of dit mocht en dat mocht. Dit geldt ook voor de 
andere provincies.  
 
De heer Kes (SP) verneemt graag de reactie van de commissaris en vraagt zich af of de wetgeving veranderd is. 
De SP heeft in het verleden namelijk veel van dit soort situaties gehad en kreeg toen te horen dat dit wettelijk 
niet is toegestaan.  
 
Eerste termijn GS 
Commissaris Van Dijk zegt dat er een wezenlijk verschil is tussen het overmaken van vergoedingen  naar een 
politieke partij die vervolgens bepaalt welk deel van het geld wordt uitgekeerd en het overmaken van 
vergoedingen naar een ondersteunende stichting die onder accountantscontrole staat en meerdere klanten mag 
bedienen. Hij zegt er ook bij dat de stichting door de accountant van de provincie wordt gecontroleerd. Verder 
zal het overblijvende geld, evenals in de huidige situatie, teruggestort worden naar de provincie.  

 De heer Kes (SP) vraagt of de SP zou mogen kiezen voor het overmaken van alle 
  fractiebudgetten van provincies, gemeenten, Eerste- en Tweede Kamer naar één stichting, 
  zolang dat boekhoudkundig maar goed uit elkaar wordt gehouden.  

Commissaris Van Dijk zegt dat hij geen ‘ja’ of ‘nee’ kan antwoorden. Dat hangt af van het individuele geval. 
Overigens is dit op dezelfde wijze geregeld binnen andere provincies.  
Reagerend op de vraag over de indieningstermijn, verklaart hij dat deze is verschoven naar de toekomst. Aan de 
heer Heijnen (CDA) belooft hij contact op te zullen nemen met de accountant, want: ‘hoe eerder, hoe beter’.   
Het verschil in indexering verklaart de commissaris uit het al jaren indexeren van de subsidie per fractie. 
Daardoor is een groot ‘gat’ ontstaan. Uiteindelijk zal de consumentenprijsindex in 2024 voor beide gevallen 
(fractie en fractielid) worden gehanteerd.  
Hij geeft aan dat de indieningstermijn voor fracties gelijk blijft en rondt af met de mededeling dat het presidium 
accoord heeft gegeven aan de lijn die uitgezet wordt in dit stuk en daar wordt al mee gewerkt.  
 
Tweede termijn commissie 
De heer De Jong (50PLUS) vraagt of duo-commissieleden voor deze subsidie ook gerekend worden tot lid van de 
fractie. 
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Tweede termijn GS 
De commissaris zegt het antwoord op de gestelde vraag niet te weten 
 
De voorzitter stelt voor om de voordracht als hamerstuk te geleiden naar de PS-vergadering.  
De commissie gaat accoord hiermee.  
 


